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تذکر جدی پلیس فتا به دیوار و شیپور 
سـردار سـیدکمال هادیان فر درباره فعالیت سـارقان و مجرمان برای 

خریـد و فـروش امـوال مسـروقه و... در سـایت هایی ماننـد دیـوار و 

شـیپور گفـت: »متاسـفانه بـا وجـود اسـتفاده مـردم از ایـن سـایت ها 

)دیـوار، شـیپور و... ( تخلفـات و خلاف هایـی در آن صورت می گیرد؛ 

از بحـث خریـد و فـروش امـوال مسـروقه توسـط مالخـران بی هویـت 

گرفتـه تـا فـروش کـد و کارت ملـی، موضوعـات ضداخلاقـی و... کـه 

بـه مدیـران آنهـا تذکـرات لازم ارائه شـده اسـت.« 

رئیس پلیـس فتـا ناجـا بـا بیـان اینکـه تخلفاتـی کـه در سـایت دیـوار 

صـورت می گیـرد، بیشـتر از مابقـی سایت هاسـت، یـادآور شـد: 

»مـردم صرفـا بـه سـایت های اینچنینـی اعتمـاد نکننـد، زیـرا مدیران 

ایـن سـایت ها بیـش از توجـه بـه بحـث امنیـت، نگاه شـان بـه درآمـد 

معطـوف اسـت.« 

هادیان فـر متذکـر شـد: »بـه مدیـران سـایت های دیـوار و شـیپور 

اعـلام کرد ه ایـم اگـر اصلاحـات لازم را صـورت ندهنـد، با آنهـا برخورد 

قضایـی می شـود.« 

 صف کشی وکلای بیکار 

مقابل حقوق خوانده های بیکار 
وکلایـی کـه مدعی انـد بنـا بـر عواملـی همچـون پذیـرش بی رویـه 

وکیـل، اجبـاری نبـودن وکالـت و دادن پروانـه به بازنشسـتگان بیکار 

مانده انـد، در حرکتی مشـابه با آنچـه پیش از این حقوق خوانده های 

بیـکار انجـام داده بودنـد، طومـاری امضـا کردنـد و مقابـل آنهـا صف 

کشیدند. 

نـرخ بیـکاری بیـن حقوق خوانده هـای کشـور 26 درصـد اسـت. 

تقریبـا تمـام مشـاغل متصـور بـرای حقوق خوانده هـا دارای آزمـون 

و ظرفیـت پذیـرش هسـتند، ایـن مشـاغل شـامل وکالـت، قضـاوت، 

سـردفتری اسـناد رسـمی یـا ازدواج و طـلاق می شـود؛ اشـتغال در 

سـمت کارشـناس حقوقـی در ادارات دولتـی نیـز علاوه بـر داشـتن 

آزمون از ظرفیتی بسیار محدودتر از دیگر مشاغل حقوقی برخوردار 

اسـت. عضویـت در هیات علمـی دانشـگاه ها هم که شـرایطی خاص 

می طلبـد و اغلـب مشـاغل حقوقـی بخـش خصوصـی نیـز بـه وکلای 

پروانـه دار سـپرده می شـوند. 

ناتوانـی کانون هـای وکلا در پاسـخگویی بـه خیـل عظیـم بیـکاران 

رشـته حقـوق، سـبب شـد ایـن افـراد که اغلـب در پس آزمـون وکالت 

مانده انـد، کمپینـی تحت عنـوان »حـذف ظرفیـت از آزمـون وکالـت« 

تشکیل و طرحی را تحت عنوان »طرح جامع آموزش و آزمون وکالت« 

بـه مجلس شـورای اسـلامی ارائـه دهند. 

عمـده مخالفـان ایـن کمپین و طـرح، کانون های وکلا و بخش اعظم 

جامعـه وکالـت هسـتند کـه معتقدنـد عـده قابل توجهـی از وکلای 

پروانـه دار بـه دلیـل اجبـاری نبـودن وکالـت در ایـران، جـذب بیـش 

از نیـاز وکیـل و اعطـای پروانـه بـه بازنشسـتگان بـا معضـل بیـکاری 

مواجهنـد و عـده ای از آنهـا حتی نمی تواننـد از پس هزینه 800هزار 

تومانـی تمدیـد پروانـه خـود برآیند!

حقوق خوانده هـای بیـکار کانون های وکلا و وکلای شـاغل و مخالف 

حذف ظرفیت از آزمون وکالت را به انحصارطلبی و درمقابل کانون ها 

نیـز آنهـا را بـه عوام گرایـی متهـم می کننـد و می گوینـد »نتیجه طرح 

حـذف ظرفیـت از آزمـون وکالت، تبدیـل حقوق خوانده های بیکار به 

وکلای بیـکار، در خطـر قـرار دادن جـان و مال و آبروی مردم و توسـعه 

فسـاد در جامعه وکالت است.«

توقیف حدود 130هزار موبایل در تهران 
غلامحســین محســنی اژه ای در نشســت دادســتان ها گفــت: 

»بخشــی از گوشــی های تلفــن همــراه در تهــران توقیــف شــده 

کــه چیــزی حــدود 120تــا 130هــزار عــدد اســت؛ ولــی درمجمــوع 

ــوده  ــی ب ــزار گوش ــدود 700 ه ــد ح ــوان می کن ــت عن وزارت صنع

کــه البتــه بنــده گفتــم مــا از 700هــزار خبــر نداریــم و ایــن مقــدار 

توقیــف نکرده ایــم و بــه هــر دلیلــی اینهــا امــروز، چون موردنیــاز مردم 

اســت و ممکــن اســت در قیمــت بــازار تاثیرگــذار باشــد، بایــد دســت 

بــه دســت هــم دهیــم کــه اگــر جایــی مطلبــی روشــن نیســت، آن را 

روشــن کــرده و تکلیــف را مشــخص کنیــم.« 

 قانون منع به کارگیری بازنشستگان 

به نفع کشور اصلاح می شود
 علـی نوبخـت در مراسـم تجلیـل از چهـار دهـه تـلاش مانـدگار 

دکتـر ایـرج فاضـل در حـوزه سـلامت و ارتقای دانش پزشـکی، اظهار 

داشـت: »بنـده 32 سـال توفیـق همـکاری بـا دکتـر ایـرج فاضـل 

داشـته ام و از 6 تیـر 1360 بـا او آشـنا شـدم. زمانـی کـه مقـام معظم 

رهبـری مـورد سـوءقصد قـرار گرفـت، ایشـان در عمـل احیـا و درمـان 

رهبـر نقـش بی بدیلـی داشـت.« 

وی با تاکید بر اینکه من درمورد اخلاق و برنامه های انسان دوستانه 

دکتـر فاضـل شـهادت می دهـم، گفـت: »نقـش ایشـان در سـربلند 

کردن حوزه سـلامت و درمان به ویژه در زمینه پیوند اعضا بسـیار مهم 

اسـت. همچنین در تشـکیل انجمن های علمی پیوند اعضای ایران 

و مجمع انجمن های علمی فعالیت پررنگ و موثری داشـته اسـت.« 

عضـو کمیسـیون بهداشـت و درمـان مجلـس با اشـاره بـه اینکه دکتر 

فاضل به خواسـت خودش برای بازنشسـتگی درخواست کرد، گفت: 

»بنـده بـا قانـون منع به کارگیری بازنشسـتگان به صورت کلی موافق 

نبـوده ام، ایـن قانـون در برخـی جاهـا کـور بـوده و ایـن مسـاله تذکـر 

رهبـر انقـلاب را نیـز به همراه داشـت.« 

او بیـان کـرد: »رئیس مجلس شـورای اسـلامی به مرکـز پژوهش های 

مجلـس دسـتور بازنگـری ایـن قانـون را داده   و مـن زمانـی کـه ایـن 

قانـون را دیـدم گفتـم مگـر ماشـین چمن زنـی اسـت و ایـن مسـاله 

به نفـع مـردم و کشـور نخواهـد بـود. نمی تـوان نظـام را از درون تهـی 

کـرد و یـک جـوان یک شـبه نمی توانـد جایگزیـن پزشـکی شـود کـه 

سـال ها تجربـه در کوله بـار خـود دارد.« 

نوبخـت افـزود: »قانـون منـع بـه کارگیـری بازنشسـتگان مشـمول 

بازنگـری قـرار گرفتـه و قطعـا بـه نفـع کشـور اصـلاح خواهـد شـد.« 

در حاشیه
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 گردنه سخت 
طرح تحول سلامت

فرهیختـــگانچند روزی از آغاز بـــه کار پیروز حناچی، 

ســـومین شهردار یک سال اخیر شـــهر تهران می گذرد. 

با خوانش همین جملـــه می توان متوجه نقد و کنایه به 

حناچی شـــد اما خب این نقد را می توان درباره حناچی 

فعلا مســـکوت نگه داشت و به شورا خرده گرفت )آن هم 

به خاطر انتخاب هایی کـــه هیچ کدام نه کاری کردند و 

نه ماندنی شدند( اما اگر خود اصلاح طلبان بگذارند. 

اگـــر همـــه اینها را فعـــل مثبتی ارزیابی کنیـــم و البته 

همه اش واقعی باشد، کمک به دستفروش داخل مترو، 

دوچرخه سواری در روز سه شنبه بدون خودرو و... گرهی از 

وضعیت شهر تهران باز نمی کند ولی باز هم با همه اینها و 

کارهای نکرده در چند روز بعد از تایید حکم شهردارشدن، 

نمی شود که بی دلیل به حناچی تاخت.

 به هرحال اتفاقی است که افتاده و تهران در یک سال اخیر 

سه شهردار به خود دیده است، خوب یا بد باید منتظر ماند 

تا جانشین نجفی و افشانی کارش را آغاز کند. 

 به فکر واگن های مترو باش

غلامحسـین کرباسـچی، شـهردار سـال های دور شـهر 

تهران و دبیرکل حزب کارگزاران سازندگی پس از انتخاب 

حناچـی به عنـوان شـهردار تهران و دوچرخه سـواری اش 

در شـهر به انتقاد از او پرداخت و گفت:  »ای کاش آقای 

حناچـی بـه جـای دوچرخـه صبـح زود بدون ترافیـک 

بـا ماشـین می رفـت در دفتـر کارش و پیگیـری و تـلاش 

می کـرد کـه زودتـر صدهـا واگـن معطل مانـده متـرو بـه 

خطـوط متـرو ملحـق شـوند تـا صدهاهـزار مسـافر متـرو 

راحت تـر و سـریع تر برسـند و ده هاهـزار اتومبیـل کمتـر 

بیـرون بیایند.« 

 عصبانیت در همین ابتدا مشکل ساز 

خواهد شد

ســـوای وارد بـــودن چنین نقدی بـــه مجموعه مدیریت 

شـــهری و نه شـــخص پیروز حناچی آن هم در روزهای 

ابتدایی مدیریتـــی، این هم اولین نقد اظهارنظر جریان 

اصلاح طلبی به گزینه منتخب شورای اصلاح طلب نبود. 

عبـــاس عبدی هم پـــس از تاییدصلاحیـــت حناچی و 

اظهارات اخیر شـــهردار جدید تهران درخصوص ارتباط 

خانـــواده اش با منافقین که گفته بود کســـی را در قبر 

کسی دیگر نمی خوابانند، شما هم بروید برای آخرت تان 

کار کنید، نوشت: »به نظر پاسخ درستی نیست. اگر قرار 

باشد از ابتدا عصبانی شود مشکل خواهد شد. بهتر بود 

یا پاسخ نمی داد یا در یک کلمه می گفت بله.«

 دوچرخه سواری یا عوام فریبی

صادق خرازی، دیپلمات پیشـــین ایران و دبیرکل حزب 

ندای ایرانیان هم نســـبت به اقدامات حناچی در همین 

روزهای آغازین مســـئولیتش و دوچرخه سواری در شهر 

تهران واکنش نشـــان داد و در صفحه شخصی خودش 

نوشت: »خدا کند عوام فریبی های هیجانی پایان بگیرد. 

روزی نخست وزیر یک کشور اروپایی دیر به پارلمان رسید 

و در اعتراض نمایندگان گفت که نخست وزیر شما مشغول 

واکس زدن کفش ها یش بود به این نخست وزیر باید افتخار 

کنیـــد. رندی از نمایندگان مجلس گفت: خاک بر ســـر 

کشـــور و نخست وزیرش که کشورمان را علاف دو لیر پول 

و پرداخت آن کرده است. مرد حسابی پول واکس کفش 

تو را می دهیم، کشـــور را که در زمان جنگ است درست 

اداره کن. 

جناب شـــهردار لطفـــا به داد شـــهر و حرمان ها یش، به 

داد مردم و گرفتاری شان برســـید، به دنبال این عوام... 

 ها  نباشـــید. اگر خوب کار کنید مـــردم نیک داوری تان 

می کنند.« 

 نقد به هر گزینه جز گزینه کارگزاران

البتـــه کرباســـچی و برخـــی دیگـــر از اصلاح طلبان و 

کارگزارانی هـــا علاوه بر نقد حناچی پیش از او نیز به نقد 

محمدعلی افشانی هم پرداخته بودند.

 کرباسچی بعد از انتخاب افشانی گفته بود: »بنده قطعا 

موافق نیســـتم که شهردار انتخاب شـــده بهترین گزینه 

انتخابی است. اگر می خواستم به تنهایی برای اداره شهر 

تهران فردی را انتخاب کنم، ممکن بود انتخابم متفاوت 

باشـــد اما اکنون افشـــانی با وجود حاشیه ها و حرف ها 

به عنوان شهردار انتخاب شـــده و ما باید وی را به عنوان 

سکاندار شهرداری تهران بپذیریم.« 

عبدالله ناصری، عضو شـــورای مشورتی اصلاح طلبان و 

محمد قوچانی، نایب رئیس کمیته سیاسی حزب کارگزاران 

نیز به انتخاب افشانی انتقاد کرده بودند و ناصری گفته 

بود: »حتما می شد نیروهایی در حد بالاتر از آقای افشانی 

را در ذهن مرور کرد.« 

صادق زیباکلام نیز در روزهای انتخاب افشانی و استعفای 

نجفی از شهرداری تهران در گفت وگویی با رسانه ها، در 

ارتباط با پیروز حناچی که از گزینه های شهرداری پایتخت 

بود، گفته بود: »مطمئن نیســـتم پیروز حناچی بتواند از 

نهادهای قدرت تاییدیه بگیرد.« 

 زیباکلام و حمایت از حناچی

این اما همه اظهارات نبود، ســـوای انتقادات و رعایت آن 

پیش فرض ابتدایی که شخصی که عمر مدیریتی اش در 

شهر تهران و به عنوان شهردار پایتخت هنوز به یک ماه هم 

نرسیده را نمی توان نقد و تایید کرد، حمایت های عده ای 

از همان اصلاح طلبان هم می تواند بدون توجیه باشد. 

صادق زیباکلام همان طـــور که مطمئن نبود حناچی از 

نهادهای قدرت تاییدیه بگیرد و محسن هاشمی را گزینه 

ایده آل تری برای شهرداری تهران می دانست، چند روزی 

است بعد از انتخاب حناچی به حمایت از او برخاسته و در 

اظهارات مختلفی در ارتباط با اقدامات حناچی که البته 

فعلا اقداماتی شـــخصی و شعاری )دوچرخه سواری و... 

( است، گفته اســـت: »ما تعریف مشخصی از پوپولیسم 

نداریم که بگوییم براساس آن تعریف، ملاک و معیا رها، کار 

شهردار تهران عوام فریبی بوده است. ما زمانی می توانیم 

رفتن شـــهردار با دوچرخه به محل کارش را پوپولیستی 

بنامیم که در آینده توجه و اقدامی  از آقای حناچی به عنوان 

شهردار درجهت توسعه حمل ونقل عمومی، افزایش سرانه  

فضای ســـبز و چگونگی گســـترش پارک ها، کمترشدن 

مصرف پلاستیک شهرداری و اهمیت هوای سالم نبینیم.« 

 رئیس شورا حامی شهردار جدید

محسن هاشمی، رئیس شورای شهر تهران نیز از مدافعان 

پیروز حناچی است و بعد از دوچرخه سواری او در یکی از 

روزنامه ها نوشت: »در حقیقت دکتر حناچی تلاش کرده 

با این کار خود و همچنین الزام ســـایر مدیران شـــهری 

به حضور در این کمپین، ترویج انســـان محوری به جای 

خودرومحوری را در شهر تهران از درون خود شهرداری آغاز 

کند تا شهروندان نیز کم کم به تبعیت از این حرکت مدیران 

شهری، به جای خودرو های شخصی شان، از دوچرخه و 

مترو و اتوبوس و سایر وسایل حمل ونقل عمومی استفاده 

کنند، چراکه همگی ما بر این باوریم بهترین راه برون رفت 

از چالش هایی چون ترافیک و آلودگی هوا، ترویج همین 

فرهنگ استفاده از خودرو های عمومی و وسایلی همچون 

دوچرخه است؛ بنابراین نباید این اقدام قابل تقدیر شهردار 

تهـــران را در زمره امور ریاکارانه قرار داد بلکه این حرکت، 

اقدامی سمبلیک است.« 

 اندکی صبر

حـــالا با فهم و در نظرگرفتن این انتقادات و تاییدات باید 

منتظر ماند و ماحصل کارهای پیروز حناچی را به عنوان 

شهردار تهران دید و از این شیوه انتقاد کرد که نه می شود 

کسی را که هنوز چند روزی بیشتر از دوران مدیریتی اش 

نگذشـــته این طور نقد کرد و ریاکار خواند و نه تایید کرد. 

اصلاح طلبان و اختلافات درونی و سیاســـی بین احزاب 

مختلف شان شرایط نامساعدی را ایجاد کرده که دودش 

اول از همه در چشـــم تهرانی هایـــی خواهد رفت که در 

یک ســـال اخیر در به خاطر سپردن نام شهردارشان هم 

دچار مشکل شده اند. 

آیندهطرحتحولســـامتراباوجـــودبدهیوکمبود

بودجهایکهدارد،چطورمیبینید؟

طرح تحول سلامت قاعدتا باید به راه خودش ادامه دهد. مقام 

معظم رهبری می گویند بیمار جز رنج بیماری، رنج دیگری نباید 

داشته باشد، با وجود بالاترین هزینه ها باید کف این توصیه را 

در نظر گرفت. برخی می گویند با وجود طرح تحول سلامت 

هزینه ها بالا رفته، این بالارفتن طبیعی است، چراکه وقتی که 

بند »ب« ماده 34 قانون برنامه پنجم می گوید باید اتاق فاکت 

)یعنی هزینه از جیب مردم( به 30 درصد برسد و در برنامه ششم 

گفتید به 25 درصد برسد، مفهومش این است که سبد هزینه 

را در کشـــور چه کسی تامین می کند؟ جوابش مردم، دولت و 

بیمه هاست. حالا مردم آن موقع چقدر هزینه می دادند؟ 59 

درصد بازار سلامت را آنها پرداخت می کردند. قانونگذار فرموده 

که 59 درصد را به 30 درصد برسانید. یعنی ما باید 30 درصد 

کاهش دهیم. خب وقتی قرار است آن مبلغ گفته شده را مردم 

ندهند چه کسی باید پرداخت کند؟ باید یکی از این دو بدهد؛ 

یا دولت یا بیمه. منِ بیمه  سلامت که 95 درصد منابعش دولتی 

است نمی توانم این مبلغ را تامین کنم! فلذا این هزینه گردن 

دولت می افتد و می گویند هزینه بالا رفت. خب طبیعی است، 

از روز اول قرار بود هزینه بالا برود؛ قانونگذار گفت. 

پسمدیریتمنابعومصارفکجاست؟

در یک سال و نیم گذشته اتفاقات خیلی خوبی رخ داد اما واقع 

امر این است که همان هایی که تا دیروز به ما می گفتند مدیریت 

هزینه کنید - الان که من دارم مدیریت هزینه می کنم- ما را به 

رسانه ها، مجلس و دستگاه نظارتی می کشانند که چرا مدیریت 

هزینه می کنید؟ می گوییم این همان حرف هایی بود که شما 

زدید؟ شما گفتید یک نفر در سال چه معنی دارد پنج بار امارات 

برود. ما الان داریم ســـقف می گذاریم. می گویند چرا سقف 

گذاشتید؟ بنابراین تا وقتی که بخواهیم کشور را اصلاح کنیم 

برای ما هورا بکشند و سوت بکشند، دست بزنند، قرار نیست 

اتفاقی بیفتد و اصلاح جدی صورت گیرد. البته ما در مســـیر 

مدیریت هزینه هستیم و خواهیم بود. 

وقتی شما مراجعه برای درمان در بخش خصوصی را براساس 

قانون ممنوع کردید، اصلا معنی ندارد.  قانونگذار دو سال است 

که می گوید بیمه رایگان نباید به بخش خصوصی برود، چرا؟ 

چون وقتی کسی می گوید 22هزارتومان پول ندارم، چطور به 

بخش خصوصی می رود که دو شب می خوابد و مابه التفاوت 

باید بدهد. چهارمیلیون و 200 تومان من )بخش خصوصی( را 

دارد و این معلوم می شود که ما روز اول پذیرش درست نکردیم. 

حالا که می توانیم اصلاح کنیم. اتفاقی نمی افتد حالا اصلاح 

می کنیم. هزینه هایش را هم حاضریم بدهیم، یعنی هزینه های 

اعتباری، سیاســـی و هرکسی که می خواهد سر ما داد و قال 

کند، باید سروصدا کند. اما بالاخره باید بگوییم که این حرف را 

قبول داریم. همین اتفاقی که من انجام دادم و تا امروز هم بر 

این مستحکم ماندیم هم، آدم را خسته می کنند. 

رویکردوزارتبهداشـــتنسبتبهاقداماتچطوربوده

است؟

مثبت اســـت. البته یک بدنه در وزارت بهداشـــت، بهداشت 

فرماندهی اســـت. فرماندهی جلوتر از ماست اما بدنه هم در 

بیمارســـتان باید اداره شود. وقتی شما در بیمارستان سقف 

بودجه برای من می گـــذاری، پس اداره هم نمی توانم بکنم. 

ولی تا امروز یکی از دلایلی که باعث موفقیت ما شده حمایت 

دکتر هاشمی، وزیر بهداشت است، گرچه می دانم برای ایشان 

هم ســـختی ایجاد کرده اســـت. یعنی ایشان هر استانی که 

می روند، بالاخره هجمه وارد می کنند که بیمه آمده اینجا ولی 

محدودیت هایی ایجاد کرده است. ما هیچ راهی هم نداریم. 

شما یک چهل و چهارم جی دی پی آمریکا داری و بی حساب 

و کتاب داری خرج می کنی و دراین امر باید نظم پیدا کنی. 

ســـلامت مثل پیتزا نیست. مثلا اگر ما امشب پنج برش پیتزا 

خوردیم، شـــاید برش ششم را دوست نداشته باشیم بخوریم، 

سلامت این طوری نیست. مثلا پروتز پا را عوض می کنی و در 

75 سالگی می بینی که پا راه افتاده، چرا این را عوض نکنم؟ 

چرا دندان  نگذارم؟ یک عملیات پوستی هم انجام می دهند، 

بشر این تغییرات را دوست دارد و این موضوع اجتناب ناپذیر 

است و انتها ندارد اما در حوزه خورد و خوراک انتها دارد و شما 

تا حدی می خورید؛ آستانه سیری شما تحریک می شود و شما 

سیر می شوید اما در حوزه سلامت این طور نیست. باید از  اینها 

مراقبت کنیم و شما هم در رسانه بازگو کنید. 

چراازروزاولاینمنابعدیدهنشدندکهامروزنخواهیم

دستبهدامنصندوقتوسعهارزیشویم؟

کشور براساس چه اداره می شود؟ براساس نفت. بین درآمد و 

هزینه مکانیسمی گذاشته اند به نام تخصیص. از اول پیش بینی 

شـــده بود ولی در ادامه به مشکلاتی برخوردیم که نتوانستیم 

برنامه هایـــی را که داریم به طـــور دقیق اجرا کنیم؛ به همین 

دلیل هاست که نمی شود مقصر اصلی برای آن پیدا کرد. افرادی 

می آیند و سلامت را در ترازوی سیاسی می گذارند، سلامت مردم 

را نمی توان سیاسی کرد. شما می دانید این موضوع نه به آقای 

هاشمی خسارت وارد می کند و نه به موهبتی و نه دوستان دیگر، 

بلکه اولین نفر آن روستایی است که ضرر می کند. 

طرحتحولســـامتمهمتریندستاورددولتیازدهم

معرفیشدولیگویاشکستخوردهاست!

بله همین طور بوده و البته در ادامه هم هست. اتاق فاکت وقتی 

به 37 درصد رســـید، توفیق بزرگی است. اصلا شما بگویید 

حاکمیت جمهوری اسلامی است. اینکه برای بیگانه نیست. 

اگر قرار باشد اتفاقی در کشور بیفتد، دیگر دولت و قوه قضائیه 

ندارد، همه را بیرون می ریزند. بنابراین نباید تفکیک قائل شویم. 

اختافاتدرونیاصاحطلبانوخردهگیریهایسلیقهای

حناچی نیامده، سیبل کارگزاران شد

کمترکسیهستکهاسم»بیمهسامت«رانشنیده
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